

حملة الجوائز خمسة مليون

The Five million prizes campaign



The campaign runs for 2 months, from December 1, 2025, to February 1, 2026.

Campaign Description

The Million Account Savings Campaign is a Two-months program designed to encourage customers to gradually increase their savings. The campaign will run from December 1, 2025 – February 1, 2026, offering weekly and monthly prize draws in addition to the existing prizes as per the million account.

Prizes include:

Weekly:

39 iPhone 17 (256 GB) in total of 312 and 7 winners for a 56 Precious Prizes of gold in value of 4,000 SAR for each, throughout the full campaign.

Monthly:

Luxury Cars: 2Lexus (LX 600 BB) for each month.

Mega Prize:

SAR 3 million cash (1)

Eligibility and Draw Entry

All Million Account Savings customers who meet the product's terms and conditions.

An increase in the average weekly balance in multiples of SAR 1,000 from the start date of the campaign equals 10 chances to enter the draw.

Each SAR 1,000 = 10 chances.

If this average is maintained for consecutive weeks, 10 chances will be granted for each week.

Maintaining the eligibility

Maintaining the growth in average weekly balance at the time of the draw is a condition for eligibility.

Draw Mechanics for the booster:

- Weekly Draws: Customer must have at least 10 total chances to qualify.
- Monthly Draws: Customer must have at least 200 total chances to qualify.
- Grand Draw: Customer must have at least 400 total chances to qualify.

Terms & Conditions

- The terms and conditions of the Million Savings Account product apply.
- Customers who win in the monthly draws will not be eligible for the grand or mega draw.
- Winners of car prizes who do not hold a driving license may authorize a representative to receive and transfer the vehicle on their behalf.
- If a winner does not respond within 7 business days, the prize will be withdrawn.
- The winner must complete the vehicle registration process as per regulations.
- The bank holds no responsibility for any consequences affecting the winner after prize delivery.

Exceptions

- Customers found to have violated any terms or conditions of this campaign, at the bank's sole discretion, will be disqualified and a replacement winner may be selected.
- Bank employees and subsidiaries are excluded from the campaign.
- Customers who win in the monthly draws will not be eligible to win the grand or mega prize. Bank employees, subsidiaries, are excluded from the campaign.
- Customers who win in the monthly draws will not be eligible to win the grand or mega prize.

مدة الحملة شهرين، من 1 ديسمبر 2025 إلى 1 فبراير 2026

وصف الحملة:

حملة الخمسة ملايين للجوائز تستمر لمدة شهرين، من 1 ديسمبر 2025 إلى 1 فبراير 2026، وهي برنامج لمدة شهرين تهدف إلى تشجيع العملاء على زيادة مدخراهم بشكل تدريجي، حيث سيتم السحب على جوائز أسبوعية وشهرية بالإضافة إلى الجوائز لحساب المليون.

الجوائز المشمولة:

أسبوعياً:

عدد 39 جائزة آيفون 17 (256 جيجا بايت) بإجمالي 312 و عدد 7 جوائز ذهب بما يعادل 10 جرام للجائزة الواحدة بإجمالي 56 جائزة للحملة.

شهرياً:

عدد 2 سيارة فاخرة : لكزس (LX 600 BB) واحدة عن كل شهر.

الجائزة الكبرى:

جائزة نقدية واحدة بقيمة 3,000,000 ريال سعودي عند نهاية الحملة.

أهلية الدخول في السحب

جميع عملاء حساب المليون الإدخاري المتوفّقين مع شروط وأحكام المنتج زيادة متوسط الرصيد الأسبوعي بمضاعفات 1,000 ريال سعودي من تاريخ بداية الحملة تعادل 10 فرص للدخول في السحب. كل 1,000 ريال = 10 فرص.

في حال محافظنة العميل على هذا المتوسط لسبعين متالية، يحصل على 10 فرص عن كل أسبوع يتم فيه الحفاظ على المتوسط.

المحافظة على الأهلية

تُعد المحافظة على نمو متوسط الرصيد الأسبوعي وقت إجراء السحب شرطاً أساسياً لدخول السحب.

آلية السحب للحملة التحفيزية

- السحبوات الأسبوعية: يجب أن يمتلك العميل ما لا يقل عن 10 فرص إجمالية للتأهل.
- السحبوات الشهرية: يجب أن يمتلك العميل ما لا يقل عن 200 فرصة إجمالية للتأهل.
- السحب الكبير: يجب أن يمتلك العميل ما لا يقل عن 400 فرصة إجمالية للتأهل.

الشروط والأحكام

- تطبق شروط وأحكام منتج حساب المليون الإدخاري.
- عدم الأهلية للسحبوات الأخرى: العاملة الفائزون في السحبوات الشهرية لا يحق لهم الدخول في السحب الكبير أو السحب النهائي.
- جوائز السيارات: الفائزون الذين لا يملكون رخصة قيادة يمكنهم تفويض من ينوب عنهم لاستلام السيارة ونقل الملكية.
- عدم الرد: إذا لم يقم الفائز بالرد خلال 7 أيام عمل، يتم سحب الجائزة منه.
- تسجيل السيارة: يتوجب على الفائز استكمال إجراءات تسجيل المركبة وفق الأنظمة والتعليمات المعتمدة.
- حدود المسؤولية: لا يتحمل المصرف أي مسؤولية عن أي تبعات أو نتائج قد تطرأ بعد استلام الفائز للجائزة.

الاستثناءات

- يُستبعد من الحملة أي عميل يثبت أنه خالف أي شرط من شروط وأحكام الحملة، وذلك وفقاً للتغيير المطلق للمصرف، ويجوز للمصرف اختيار فائز بديل.
- يُستبعد من الحملة موظفي المصرف وشركاته التابعة.
- العاملة الفائزون في السحبوات الشهرية لا يحق لهم الفوز بالجائزة الكبرى أو الجائزة المميزة (Mega Prize).